
Kedves Elnökség! 

 

A szövetség pénzügyi helyzetét pár hete áttekintettük Balázzsal és Bálinttal, összegeztem a 

számokat és ebben a posztban írtam le. Jelenleg ez aktuális kérdés most, amiről dönteni kell 

az elnökségnek. 

 

Üdv, 

Anna 

https://3.basecamp.com/3607951/buckets/7402368/messages/2999969160
https://3.basecamp.com/3607951/buckets/7402368/todos/3060697176

